



Xiaoxue (Dana) Wu

Shanghai

+86 21 6080 0566
dana.wu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Private equity and venture capital
- Capital markets
- Outbound investment
- Technology, media and telecoms
- Life sciences and healthcare

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Dana Wu focuses her practice on private equity and venture capital investment, cross-border mergers and acquisitions, capital markets, outbound investments, and general corporate matters. She has extensive experience handling complex legal and commercial issues relating to a wide variety of industries and business activities.

Ms. Wu frequently represents, private equity funds and venture capital funds, institutional investors, multinational companies, start-up companies, and listed companies in their investments, financings, acquisitions and divestments in China, and other legal matters. She has in-depth knowledge of complicated cross-border transactions involving multiple jurisdictions. Ms. Wu has also acted as PRC legal counsel in a number of overseas listings. She advises Chinese state-owned and private companies on their outbound acquisitions and investments in the U.S., Europe, and Asia. Ms. Wu represents clients across diverse industries, including technology, advanced manufacturing, biomedical, automotive, cosmetics and consumer products, real estate, and finance.

Before joining Han Kun, Ms. Wu practiced law with Jones Day in Shanghai for over 15 years.

EDUCATION

University of Pennsylvania (LL.M., 2005); Peking University (Bachelor of Law, 2004).

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

HONORS AND AWARDS

Rising Stars (China Business Law Journal, 2023)

WORKING LANGUAGES
Chinese, English



吴晓雪

上海

+86 21 6080 0566
dana.wu@hankunlaw.com

业务领域

- 兼并和收购
- 私募股权和风险投资
- 资本市场
- 境外投资
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 生命科学与健康

工作经历

吴晓雪律师的业务领域主要包括私募股权和风险投资、资本市场、跨境并购、中国企业海外收购以及公司合规事务。她在处理各种行业及商业活动中的复杂法律和实务问题方面具有丰富经验，尤其擅长处理跨越多个国家和地区的复杂跨境交易。

吴晓雪律师经常代表私募股权和风险投资基金、机构投资人、跨国公司、初创及成长公司及上市公司完成在中国的投融资、并购和业务剥离并处理各项公司法律事务。吴律师同时在多项境外公开发行人项目中担任发行人或券商的中国法律顾问。她亦代表中国的国有及私有企业在美国、欧洲和亚洲进行海外收购和投资。吴律师服务的行业范围广泛，涵盖 TMT、先进制造、生物医药、汽车、化工、美妆消费、房地产和金融等众多领域。

在 2021 年加入汉坤律师事务所之前，吴律师曾在美国众达律师事务所工作超过 15 年。

教育背景

北京大学法学院（2004 年获得法学学士学位）；美国宾夕法尼亚大学法学院（2005 年获得法学硕士学位）。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

荣誉与奖项

2023 年度《商法》(China Business Law Journal) 律师新星

工作语言

中文、英文